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Radny Rady Miasta Wloclawek

W zwiqzku z Pana interpelacjq migdzysesyjn4 w sprawie zmiany funkcjonowania sygnalizacji

Swietlnej poprzez zastosowanie automatycznej detekcji pieszego za pomocq czujnika bez konieczno6ci

wciskania pzycisku, upzejmie informujq, ze proponowane rozwiqzanie wiqzaloby sig z wydatkowaniem

znacznq ib6ci pienigdzy zbudletu miasta, natomiast koszt ten bylby niewspolmierny do osiqgnigtego

efektu, gdy2 aktualnie liczba zachorowan wykazuje tendencjg spadkowq siggajqcq ponizej 10000

pzypadk6w zachorowafi dziennie. Ministerstwo Zdrowia czy te2 instytucje naukowe nie wskazuj4 ze

gtownym sposobem transmisji wirusa jest zara2enie popzez dotyk powiezchni na ktorej potencjalnie

znajduje siq wirus. Wskazac nalezy takze, 2e wspomniane rozwiqzanie nie zostalo wskazane pzez

Ministerstwo Zdrowia jako element ograniczajqcy rcz1zestzenianie siq wirusa, obostzeniami zostal

natomiast ujqty transport zbiorowy gdzie ograniczenia co do ilo5ci pasaZerow zostaly wprowadzone takze

w naszym samozqdzie. Nadmieni6 nale?y natomiast, 2e aktualne pzyciski mo2na aktywowa6 po1zez

rqkaw kurtki, czy le?popnez chusteczkg minimalizujqc tym samym bezpoSredni kontakt, Dodatkowo

nalezy wspomniec, ze w miejscach pracy czy te| sklepach umieszczone sq plyny dezynfekcyjne, ktore

w dorazny sposob niwelujqryzyko rozpzestzeniania siq wirusa,
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